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§ 18  

Övriga frågor 

Ordföranden Therese Carlborg (M) uppmanade nämnden att 

insända synpunkter till nämndsekreteraren om hur nämnden 

upplever att läsa nämndens ärenden på iPad. Hittills har  

endast en person i nämnden inkommit med synpunkter till 

förvaltningen.  

 

Datevig Tjärnberg (M) ställde fråga till förvaltningen om 

förvaltningen har tagit fram något åtgärdsförslag avseende 

dålig kvalité på in scannade handlingar. Det är omöjligt att 

läsa scannade handlingar som är svarta. 

Förvaltningen återkommer till nämnden med svar. 

 

 
 


